
PROTOKOI- NR VI / 11
z sesji Rady Miejskiej w JEdrzejowie

odbytej w dniu 31 marca 201 1 roku w Centrum Kultury w Jqdrzejowie.

Ad .  1 .
O godzir-rie 101)5 Przewodnicz4cy Rady Miejskiei Pawel Blaszkiewicz otr.varl obrady

VI ses.ji Rady Mie.lskiei w Jqdrzejowie.
Przer,vodnicz4cy Rady stwierdzil, ze na sali obrad obecnych jest 17 radnych: Przewodnicz4cy

Rady slwierdzil quorum prawomocne do podejmowania uchwal.

Przewodnicz4cy powital zaproszonych goSci, radnych, burmistrza. naczelnik6w

LJrzqdg Miejskiego. kierownik6w jednostek organizacyjnych gminy. soltys6w oraz
wszystkich przybylych na obradY.

Przewodnicz4cy zglosii kandydaturq radnego Adama Czalora na sekretarza obrad.

Itadnl' Czaj or wyrazil zgodE.
Rada Miejska w Jgdrzejowie wybrala radnego Adama Czajora na sekretarza obrad,

nastqpr.r j Eca iloScitl glos6w:
Z a - 1 6
Przeciw - 0
Wstrzl,'rnalo siE - I

Ad.2.
Proponowany porz4dek obrad :

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, powolanie sekretarza obrad.
2. Przyjgcie porz4dku obrad.
3. Przyjqcie protokolu zpoprzedniej ses.li.
4. Zapylania i interpelacje radnych"
5. Sprawozdanie z pracy Burmistrza miEdzy sesjami.
(r. Infbrmacja o realizacji uchwal rady z poprzedniej sesji.
7. Uchwala w sprawie likwidacji samorzqdowego zakladu budZetowego pod nazw4

Zaklad Wodoci4g6w i Kanalizacii w Jqdrzejowie w celu zawi4zania sp6lki
z ogranrczon4 odpowiedzialnoSciq.

8. ljchu,ala w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w rvodE i zbiorowe
odprowadzanie Sciek6w w gminie Jgdrzej6w.

9. Uchwala w sprawie przyznania doplat do taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodg
i zbiorowego odprowadzanta Sciek6w.

10. Uchwala w sprawre zarzqdzenia poboru podatk6w w drodze inkasa, okreSlenia
inkaserrt6w oraz wysokoSci wynagrodzenia za inkaso.

I 1. tJchwala w sprawie zmianw budzecie miasta i gminy na 2011 rok.
12. Llchwala w sprawie wyrazeniazgody na wyodrqbnienie w budzecie Gminy .lEdrzej6w

Srodkow stanowi4cych fundusz solecki.
13. L]chwala w sprawie nadania nazry ulicy polozonej w obrqbie 1 0 miasta .lEdrzejoi.l'a.
14. tJchwala w sprawie w'yrazenia zgody na odst4pienie od Zqdama zwrotu bonifikaty.
15. Uchwala w sprawie zbycia nieruchomoSci komunalnei na rzecz iej u2ytkownika

wieczystego.
16. tichwala w sprawie przeznaczenia do sprzeda2y w drodze przetargrt lokalu

m i eszk al ne go stanowi ece go wlasno Si komunaln4.
17. Uchwala w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Reu,izyjnej Rady Mie.iskie.i

w.lqdrzejowie na 2011 rok.



ls.Sprawozdanie z wykonania gminnego programu profilaktyki i rozwi4zywania
prob I em6w al koho low y ch or az pr zeciw dzialania narkomani i na rok 2 0 1 0.

19. Sprawozdame z realizacjr programu wsp6lpracy gminy z organizacjarni
pozarz4dowymi oraz innymi podmiotami prowadz4cymi dzialalnoSc poZytku

publicz-ncgo na rok 2010.
20. Odpowiedzi na interPelacje.
21. Sprawy roZne.
22. ZamkniEcie obrad.

Burmistrz Marcin Piszczek wnioskuje o wprowadzenie do porz4dku obrad punktu:

..Lichtt'altt yt, ,sprawie wprowadzenia zmian v, uchwale dolyczcpej zasad i warunk(tw'

v,yl61p1t11,11piu bezdomnych zwierzqt" jako jednego z ostatnich pr-urkt6w. Projekt ucl-rwaly

zostal prz.ekazany radnym.
Przewodnicz4cy Rady Miejskiej Pawel Blaszkiewicz poddal pod glosowauie wniosek

o wprowaclzenie w punkcie 18 ,,(Jchwaly w sprawie wprowadzenin ztttian v' uchwale

tlotyczcpej zasad i warunkriw wylapywania bezdomnych zv,ierzqf" i o odpowiedniq zmianE

nunreraci i kolejnych punkt6w.
- 1 7

Przeciw - 0
Wstrzymalo s iq  -  0
Wniosek zostal przyj gfy.

Porz4deh obrad:
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, powolauie sekretarza obrad.
2. PrzyjEcie porzqdku obrad.
3. Przyjqcie protokolu zpoprzedniej sesji.
4. Zapyrania i interpelacje radnych.
5. Sprawozdanie z pracy Burmistrza miqdzy sesjami.
6. Infbrmacja o realizacji uchwal rady z poprzedniej ses.ii.
7. Uchwala w sprawie likwidacji samorz4dowego zaktadu budzetowego pod nazw4

Zaklad Wodoci4g6w i Kanalizacii w JEdrzejowie w celu zawiqzania spolki

z o graniczonq odpowiedzialnoSciq.
8. 1;chwala w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w woclq i zbiorowe

odprowadzanie Sciek6w w gminie Jqdrzejow.
g. Uchwala w sprawie przyznania doplat do taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodq

i zbiorowego odprowa dzania Sciekow.
10. Uchwala w sprawie zarzqdzenia poboru podatkow w drodze inkasa, okreSlenia

inkasent6w oraz wysokoSci wynagrodzenia za inkaso.
1 1. Ucliwala w sprawie zmian w bud2ecie miasta i gminy na20l1 rok.

12. Uchwala w sprawie wyrazeni a zgody na wyodrqbnienie w budzecie Gniiny JEdrze.i6w

Srodk6w stanowi4cych fundusz solecki.
13. Uchwala w sprawie nadania nazry ulicy polo2onej w obrEbie 10 n"riasta Jqdrzejowa.

14. Uchwala w sprawie wyrazeni a zgody na odst4pienie od Zqdania zwrottt bonifikaty.

15. Llchwala w sprawie zbycra nieruchomoSci komunalnei na rzecz iel u2ytkownika

wieczystego.
16. Uclrwala w sprawie przeznaczenia do sprzeda|y w drodze przetargu lokalu

mieszkalnego stanowi4cego wlasnoSi komunaln4'
17. Uchwala w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjne.l Rady Miejskie.i

w Jedrzeiowie na 2011 rok.



18. Uchwala w sprawie wprowadzenia zmran w uchwale dotyczqcej zasad i warunkow
wylapywania bezdomny ch zw reruqt.

lg. Sprawozdame z wykonania gminnego programll profilaktyki i rozwiqzywania
pro bl ern ci rv al koho I ow y ch or az przeciw dzialania narkomani i na rok 2 0 1 0.

20. Splawoztlanie z realizacji programu wsp6tpracy gnriny z organizacjami
pozarz4dowyrni oraz innymi podmiotami prowadzqcymi dzialalnoSi po2ytkr,r
publicznego na rok 2010.

21 . Odpowiedzi na interpelacje.
22. Sprawy roZne.
23.l,amkniEcie obrad.

A d . 3 .
Nie zgioszono uwag do protokolu nr V/l I z dnia 17 lutego 201 I roku.

Protok6l zostal przyj gty.

Ad . , t .
1. Radna Janina Szreniawa w imieniu mieszkaric6w ulicy Krasif-rskiego prosi o wyslanie

sluzb w celu sprawdzenia zasypywanego placu i rzeczl<r przy rej ulicy.
2. Radna Janina Szreniawa, odnoSnie parkingu przy UrzEdzie Mieiskim powiedziala.

2e przyle\dzajq samochodami pracownicy UrzEdu Skarbowego, zostawiaj4
na parkingu samochody i jad4 do Wloszczowy; samochody zostawia r6wniez
mlodziel przyjezd2aj4ca do szkoly. Soltysi przyjezdzajq wplacid podatek i nie maj4
gdzie zaparkowai. Zostawiaj4 samoch6d w mieScie " a z gotowkE id4 clo Urzqdu.
Radr.ra prosi o zajEcie siE t4 sprawq.

i. Radny Adam Czajor w imieniu mieszkafrc6w ulicy Pit'rczowskiej i Kieleckiei prosi
o ustawienie koszy; na tych dw6ch ulicach nie ma w og6le koszy na St.nieci.

4. Radny Adam Czajor poinformowal, 2e na odcinku osiedla Murawiec II iest bardzo
duzo Smieci na torach kolejki w4skotorowej.

5" Radny Adam Czajor w imieniu mieszkaric6w prosi o wykoszenie i u,yciEcie zaroSli
oraz posprzqtanie placu przy ul. Mieszka I przyleglego do btrdynku komunalnego przy
ul. Przypkowskiego 68.

6. Radny Robert Kruk zapytal, czy zostala zalatwiona sprawa udzialow gminy
wEuroubojnr1 czy gmina odzyskala pieni4dze, a jeSli nie, to dlaczego. Czy jest

szansa na odzyskanie tych pieniEdzy?
7. Radny Robert Kruk przypomnial, 2e 26 lutego min4l termin skladar-ria wniosk6w

o utylizacjE eternitu. Prace zaczynaJat siE dopiero teraz. Radny pyta, Cze iest szansa
na skladanie wniosk6w ieszcze w tym roku.

8. Radny Robert Kruk prosi o odnowienie lawek na rynku.
9. Radny Waclaw Kgdra pyta, jakie merytoryczne kryteria obowiqzywaly przy

rozstrzyganiu ofert dotyczqcych dzialalnoSci klub6w sportowych, przede wszystkim
w zakresie kultury fizycznej i sporlu w ramach zadanra..popularyzacja pilki noznej".
Czy w tym rozstrzygnipciu obowi4zuje system zglaszania uwag b4d2 odwolah? Czy
regulamin m6wi coS na ten temat, a jeSli nie, to czy jest taka mozlirvoSi'l

10. Radny Waclaw KEdra powiedzial , 2e po raz prerwszy w tym roku przy skladaniLr of-ert
obowi4zywal minimum 3O-procentowy udzial wlasny klub6w sportowych.
W poprzednich latach bylo 10 - 30 %. Radny pyta, z czego wynika ta zmiana i iaki
ma cel. Znalezienie trzydziestoprocentowego udzialu wlasnego, maj4c na uwadze,
ze kluby zobowiqzane byly zloZyd oSwiadczenra, 2e nie prowadz4 dzialalnoSci
gospodarczei, dale tylko mozliwoSi pozyskania sponsor6w.



11. Raclny Waclaw KEdra p)4a, kiedy wykonawca rozpocznie prace r1a boisku

treningowym w Piaskach.

A d . 5 .
I{acilu .iarrrn.r Szreniawa, odnoSnie punktu 40 Informacji poprosila o wskazanie, gdzie

rna byc realizowana budowa i przebudowa infrastruktury technicznej wodno-kanalizacyinej.
Burmistrz Marcin Piszczek odpowiedzial, ze dwie najwalmeisze kwestie. to remont

polektorow - 157 121 zl oraz dokoirczenie budowy infrastruktury na .Iasionce. Przed

wejscier1 ze schetyn6wk4trzeba zrobic porzqdek ztym, co jest pod ziemi4. Poza tym s4tan.r

ku'cstie zwiqzane z utrzymaniem systemu kanalizacji deszczowej, projekt wodoci4gu na ul.

Kielcckiej ocl ul. Ogrodowej w kierunku ul. Jana Pawla IL Pozostala czE6i te.i ulicy bylaby

wykonana przy okazji plan6w inwestycyjnych przy budowie obwodnicy. W ramach tych

Sroclk6i,v bEdzie r6wniez sporz4dzony projekt kanalizacji deszczowej na ul. Konopnickiej.

Wipcej urvag nie zgloszono.

A d . 6 .
Nie zgloszono uwag do informacji o realizacji uchwal rady z poprzedr"rich sesii.

A d . 7 .
WiceprzewodniczEcy Rady Waclaw Kqdra odczytal uzasadnienie do projektu

uchwaly.
Radly Adam Czalor zapytal, czy wszyscy pracownicy bEdq mieli zatrudnier-rie.

Burmistrz Marcin Piszczek odpowiedzial,2e takie s4 zalozenra.
Wigcej uwag nie zgloszono.
Przewodnicz4cy Rady Pawel Blaszkiewicz odczytal projekt uchwaly.
Uwag nie zgtoszono.
W glosowaniu wziqlo udzial17 radnych.
Rada Mieiska w JEdrzejowie powziEla uchwalq nr VI/41111 w sprawie likwidacii

sar.porzqdowego zakladu budzetowego pod nazw1 Zaklad Wodoci4gor'v i Kanalizacji

w, .Tqdrzejowie w celu zawi4zania sp6lki z ograniczon4 nastqpqj4c4 iloSci4 glosow:
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Przecir,v - 0
Wstrzymalo siE - 0
/Llclrwala nr YIl4Illl w zalqczeniu do protokolu/.

A d . 8 .
Wiceprzewodnicz4cy Rady Wactaw KEdra odczytal uzasadnienie do projektu

uchwaly.
Burmistrz Marcin Piszczek zglosil autopoprawkE: w podstawie prarvnej naleZy

wykreslid wyraZenie: )roraz art. 40 ust. 1".
Radna Janina Szreniawa powiedziaia,2e zatwierdzenie taryf zawsze budzilo emocje.

l3 stycznia 2002 roku weszla w 2ycie nowa ustawa o zbiorowym zaopatrzeniu w wodE

izbiorowym odprowadzaniu Sciek6w. Gazeta Jqdrzejowska napisala w6u'czas: ..Albo
podwyzka, albo krach". Krachu jakoS nie ma, tylko pieni4dze daje gmina - przez tyle lat.

Pani Kierownik przedstawila zestawienie na lata 2003 - 2011. Radna proponuje uzupelnienie

o lata 2001 - 2002. Wniosek taryfowy weryfikuje Burmistrz. W 2006 roku Burmistrz obnizyl

stawki o 45 groszy dla Sciek6w. Pani Szreniawa prosi o informacje z dzialalnoSci ZWiK: ile

la,ynosi podatek od nieruchomoSci, opiata za korzystanie ze Srodowiska, za energiq

elektryczn4. amortyzacja, remonty. itp.; radni nie maj4 tych inforrnacii. Pani Szreniawa



poinformowala. ze poprosila Paniq Janus o przedstawienie stawek w innych gn-rinach. Pani

kierownik podala stawki z ma\ych gmin, a zakladana w .lgdrzejowie sp6lka jest w mieScie

powiatowym.
Burmistrz Marcin Piszczek przypomniaL, Ze jak zaczynal rozmowy z Rad4 na temat

spolki. prosii. irhr rozmawia6 na ten temat tam, gdzie jest na to miejsce, aby na komisjach

takie sprawy wyjaSniac t rozstrzygad. Wszyscy naczelnicy, kierownicy i pracownicy byli

do clyspozyc.ii komisji. Nie jest prawd4 2e przekazana informacja dotyczyla tylko malych

gnrin; dotyczyla rniEdzy innymi: Kielc, Ostrowca SwiEtokrzyskiego, Kofskicli. Piticzon'a.

Buska-Zdro.lu, Kazimierzy, Opatowa, Starachowic, Skarzyska-Kamienr-rei. Faktycznie
jednego powiatu nie ma - Wloszczowskiego. Trzeba pamigtad, 2e kaldy system wodno-

kanalizaCyj ny rzEdzi sig swoimi prawami - ciEZko jest w jednym szeregu ustawii wszystkie

gminy, dlatego majq albo droaszq wodE, albo droZsze Scieki. To zale2y od koszt6w

pon.rrronych na system wodno _ kanalizacyjny. W przypadku naszej gminy trzeba pamiqtac,

2e system przy takiej degradacji, szczeg6lnie kolektor6w, generuje dodalkow'e koszty.
pa pizyklad energii. Przykladem moze byi przepompownia: zamiast 5 000 m'

pr^p.r-powuje nawet 22000 -3 na dobE - czyh czterokrotnie wiEcej, niz powinno byi

po nroclernizacji systemu kanalizacyjnego. Oplaty za korzystanie ze Srodowiska wchodzq

w cenQ wody i Sciek6w, a s4 liczone miedzy innyrni r6wnie2 na podstawie przeplywow,

awiqc r6wnie2 s4 czterokrotnie wy2sze, ni? planowane po moderuizacii. Wplynie to wiEc

na zmniejszenie stawek za wodq i Scieki lub zmniejszenie koszt6w amortyzacji.

Przy trvorzeniu sp6lki wodno-kanalizacyj nej byiy gl6wl e zaloaenia'.

I ) Zmiana stanu prawnego ze wzglEdu na to, 12 zaldady budzetowe nie mog4 Swiadczyi

uslug dla ludnoSci; jest to okolo 300 000 rocznie straty z tego tytulu. Nale2y

pamiqtac, 2e gmina poniosla olbrzymie koszty na dosprzEtowienie zakladu: chodzi

o WUKO wziqte w leasing. Jest to potQ2ny sprzQt, bardzo drogi, kt6ry powinien w

ci4gu trzech miesiqcy trafii do gminy Jqdrzej6w. Raty wynosz4 prawie 30 000

miesiqcznie przez okres 5 lat - na to pieniqdze te? musze sig znaleLc r.l' ZWiK. Sprzqt

.jest po to kupiony, aby nie tylko pracowai na wiasnym systemie. ale r6wnie2

Swiadczyc r'rslugi.
2) Kwota netto. czlz brutto - jeleli gmina bEdzie to realizowala, bEdzie to w kwotach

brutto, je1eli bEdzie realizowane przez spolkE, bqdzie mozliwoSi odzyskania VAT,

a wiqc war1o56 bEdzie nilsza o tE kwotE. Przy takich kosztach bqdzie to niebagatelna

kwota.
Trzeba pamiqta6, 2e pienizldze. o kt6re zwigkszaj4 siQ staw{<i. nie idq

1a funpcjonowanie sp6lki. Ma to na celu przede wszystkim odtworzenie istnie.iqcego systemu

inra pom6c gminie ud2wign46 cigZar inwestycji, przedkt6rymi stoi.
Radna Janina Szreniawa powiedziaia, 2e po wczorajszym artykule prasowym ludzie

dzwoni4 i wyrazaj4 swoje oburzenie. Ludzie nie maj4pieniEdzy, a rada podwy2sza.

Burmistrz Marcin Piszczek przypomnial, Ze dal radnym zestawienie z ostatnich oSmiu

lat: cena wody przez 8 lat wzrosla 60 groszy za I m' .

Burmistrz przedstawil kwoty, o kt6re pytala Pani Szreniawa; rocznie wynosz4:
' /  podatki i  opiaty: woda -223 800; Scieki - 440 100;
'/ 

oplaty zakorzystanie ze Srodowiska: woda - 231 600; Scieki - 152 800;

Radly Adam Czajor powiedzial, ze burmistrzbyl na posiedzeniu Komisji Gospodarki

Komunalnej i Porz4dku Publicznego, Pani Radna rozmawiala, a dzi{ podnosi zr.rpelnie inne

kwestie. Pan Czajor tego nie rozumie.
Raclna Janina Szreniawa powiedziala, 2e ostatnie Komisji Porz4dhr-r nie bylo,

bo przervodniczEcy zajmowal siq czym innym'
Przewodnicz4cy Rady Pawel Blaszkiewiczzamkn$ dyskusiE w tynr punkcie.



Przewodnicz4cy Rady Pawei Blaszkiewicz odczytal projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
W glosowaniu wziElo udzial18 radnych.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powziEla uchwalE nr Yll42ll1 w sprawie zatwierdzenia

taryf za zbior"or.rc t.aopatrzenie w wodq i zbiorowe odprowadzanie Sciek6w w gminie

JEdrze.j 6w. nastEpu.i e1c4 i loSci4 glos6w:
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Przeciw - 0
Wstrzymalo siE - I
/Uclrwala nr YIl42lll w zalqczeniu do protokotu/.

A d . 9 .
Wiceprzewodnicz4cy Rady Waclaw KEdra odczylal uzasadnienie do projektu

uchi,valy.
Bgrmistrz Marcin Prszczek zglosil autopoprawkp do projektu uchwaly: postawa

prawna otrzymuje brzmienie: lVa podstawie art. 24 ust. 6 ustawy z dnia 7 czerwcct 2001 r.

o zhiorowym zaopatrzeniu w wodq i zbiorowym odprowadzaniu iciekdw (Dz. Ll. z 2006 r. Nr

123 poz.858 z pr i in .  zm.)  oraz ar t .  18 ust .2  pkt  15 ustawy z dn.8 marca 1990 r .

o stunorzqdzie gminnym (Dz. U. z 2001 r. nr 142 poz. l59l zptjin. zm.).
Uwag nie zgloszono.
Przewodniczqay Rady Pawel Blaszkiewrcz odczytal proiekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
W glosowaniu wziqlo udzial19 radnych.
Rada Miejska w Jqdrzejowie powzigla uchwalE nr YIl43l11 w sprawie przyznania

doplat do taryf dla zbiorowego zaopaffzenia w wodq i zbiorowego odprowadzania Sciek6w,

nastqpuj qc4 iloSciq glos6w:
Z a - 1 9
l)rzeciu - 0
Wstrzymalo siq - 0
lllchwala nr YIl43llI w zal4czeniu do protokolu/.

O godz^inie 105" Przewodnicz4cy Rady Pawel Blaszkiewicz oglosil przerwq trwa.iqc4

do  godz iny  I1 " .

Ad.  10.
Wiceprzewodniczqcy Rady Waclaw KEdra odczytal uzasadnienie do projektu

r"rchwaty.
Uwag nie zgloszono.
wiceprzewodnicz4ca Rady Maria Barariska odczytala projekt uchwaly.
Urvag nie zgloszono.
W glosou'aniu wziEio udzial l9 radnych.
Rada Miejska w JEdrzejowie powziqla uchwalg nr YIl44ll l w sprawie zarzqdzenia

poboru podatk6w w drodze inkasa, okreSlenia inkasent6w oraz wysoko5ci wynagrodzeniaza

inkaso. r-rastEpuj 4c4 iloSci4 glos6w:
_  1 8

Przeciw - 0
Wstrzymalo siq - I
/Llchwaia nr YIl44lll w zalqczeniu do protokolu/.



Ad.  11 .
Burmistrz Marcin Piszczek zglosil autopoprawki do projektu uchwaly; autopoprarvki

radni otrzymali przed sesj4 i stanowi4 one zalqcznik do niniejszego protokolu'

WiccprzervoclniczqCy Rady Wactaw KEdra odczytal uzasadnienie do projektu

uchwaly.
I lwag nie zgloszono.
Wiceprzewodnicz4ca Rady Maria Barafska odczytala projekt uchwaly.

Uwag nie zgloszono.
W glosowaniu wziplo udzial 19 radnych'
RaJa Miejska w lqdrzejowie powziqla uchwalE w YIl45l11 w sprawie zmian

w br-rdzecie niasta i gminy na20ll rok, nastEpuj4c4 iloScitl glos6w:
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Przeciw - 0
Wstrzymalo siq - 0
/Uclrwaia nr Yll41lll w zalqczeniu do protokolu/'

Ad.  12.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Waclaw KEdra odczytal uzasadnienie do proiektu

uchi,valy.
U\\'ag nie zgloszono.
Wiceprzewodnicz4ca Rady Maria Baraflska odczylala projekt uchwaly.

Uwag nie zgloszono.
W glosowaniu wziqlo udzial l9 radnych.
RaJa Miejska w Jqdrzejowie powziqla uchwaiq nr YIl46l11 w sprawie uryraZenia

zgody r-ra wyoclrEbnienie w bud2ecie Gminy Jqdrzej6w Srodk6w stanowi4cych fundusz

solecki. nastqpuj 4c4 iloSci4 gtos6w:
- 1 9

Przeciw - U
Wstrz l  malo s iq  -  0
/Llchwala nr YIl46111 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad.  13.
Wiceprzewodniczqcy Rady Wactaw Kqdra odczytal uzasadnienie clo projektu

uchrvaly.
Uu'ag nie zgloszono.
Wiceprzewodnicz4ca Rady Maria Baranska odczytala projekt uchwaly.

Uwag nie zgloszono.
W glosowaniu wziElo udzial19 radnych.
RaJa Miejska w Jgdrzejowie powziqla uchwaiq nr YIl47l11 w sprau'ie nadatria nazwy

r.rlicy polo2onej w obrqbie 10 miasta Jqdrzejowa, nastqpuj4c4 iloSciE glos6w':
- 1 9

Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - 0
/Uchwala nr Yll4T lll w zal1czeniu do protokolul'

Ad.  14.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Waclaw Kqdra odczytal uzasadnienie do projektu

r,rchwaly.
Uwag nie zgloszono.



W i ceprzewo dnicz4ca Rady Maria B arariska o dczy tala proj ekt uchwaly.

Uwag nie zgloszono.
W glosowaniu wziElo udzial19 radnych.
Racia Mieiska w Jqdrzejowie powziEla uchwalq nr VI/48/11 w sprau'ie rvyrazenia

zgocly rra odstrgtte ntc od Zqdania zwrotu bonifikaty, nastEpuiqc4 iloSciq glos6w:

Z a - 1 6
Przecii,v - 0
Wstrzymalo siq - 3
/Uclrrvala nr VI/48/11 w zatqczeniu do protokolu/.

Ad.  15.
Bulnistrz Marcin Piszczek zglosi l  autopoprawkE: w $ 1wyra2enie,, l ,0713 m"'nale2y

zast4pid wyraieniem,,1,0713 hao'.
Wi..prr.*odnicz4cy Rady Waclaw Kqdra odczytal uzasadnienie do projektu

uchwaly.
Ur.vag nie zgloszono.
Wiceprzewodnicz4ca Rady Maria Baraflska odczytala projekt uchwaly.

lJwag nie zgloszono.
W gtosowaniu wziqlo udziat 18 radnych.
Rada Mie.lska w Jgdrzejowie powziqla uchwalq nr YIl49l11 w sprawie zbycia

nierr-rchornoSci komunalnej na rzecz jej uZytkownika wieczystego, nastEpuj4cq iloSci4

glos6w:
Z a - 1 8
Przec iu  -  0
Wstrzymalo siE - 0
/U chwata nr Y I I 49 I | 1 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad.  16.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Waclaw Kgdra odczytal uzasadnienie do projektu

uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodnicz4ca Rady Maria Barariska odczytala projekt uchwaly.

Uwag nie zgloszono.
W glosowaniu wziqlo udzial19 radnych.
Racla Miejska w .Iqdrzejowie powziEla uchwalE nr VI/50/11 w sprawie przeznaczenia

do sprzeda2y w drodze przetargu lokalu mieszkalnego stanowiqcego wiasnoSi komunaln4

nastqpu.i 4c4 iloSciq glos6w:
Z a - 1 9
Przeciw -  0
Wstrzymalo siE - 0
/LJclrwala nr VI/50/17 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad.  17.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Waclaw KEdra odczytal uzasadnienie do projektr,l

uchu,aly.
Uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodnicz4ca Rady Maria Baraf ska odczytala proj ekt uchwaly.

Uwag nie zgloszono.
W glosowaniu wziElo udzial19 radnych.



Rada Miejska
planu pracy Komisji
i loSci4 glos6w:
Za
Przecirv
Wslrzl,malo siE
/Uchwala nr VI/51/11

Ad.  18.

w Jqdrzejowie powzigla uchwalE nr VI/5li 1 1 w sprawie zatwierdzenia
Rewizyjnej Rady Miejskiej w.Tqdrzejowie na 2011 rok. nastqpuj4c4

- 1 9
- 0
- 0
w zalqczeniu do protokolu/.

Wiceprzewodnicz4cy Rady Waclaw Kqdra odczytal uzasadnienie clo projektu

uchwaly.
Radly Stanislaw Stradomski zwr6cil uwagQ, ze nie ma wytypowanego schroniska

oraz zttpylal. czy uchwala musi by6 podjqta przez gming, i czy jest mozliwe okreSlenie

przyblizor-rych koszt6w dla gminy z tytulu wylapywania i przewoLenia, w skali roku.

Bunnistrz Marcin Piszczek przypomnial.2e byla podpisana umowa ze schroniskiem

w Dys.rinach. Optata za dzieh przetrzymywania wynosila 16 zl. Schronisko w' Dynrinach

zaprzestalg dzialalnoSci. a umowa zostala wypowiedziana, wiqc trzeba bylo szukai innego

rozw.i4zania. Na naszym terenie nie ma wielu tego typu plac6wek. Znaleziotto takie miejsce

u, Lodzi. Gmina nie ma innego wyjScia - jest to zadanie wlasne, bardzo wnikliwie

obserwowane przez roane organizacje. Oplata wynosi 5 zL za dobq przez caly czas pobytLl

zwierzqcia. Dow6z wynosi 2OO z\. Do tej pory roczrlie byla to kwota okolo 30 000 21.

Radny Krzyszlof Swietlik zapylal, kto bqdzie sprawdzal, co siE dzieje zlymi psami.

Burmistrz Marcin Piszczek odpowiedzial. 2e bEdzie to weryfikowane.
WiEcej uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodniczqca Rady Maria Barariska odczytala projekt uchwaly.
LJwag nie zgloszono.
W glosowaniu wziqlo udzial19 radnych.
Rada Miejska w Jqdrzejowie powziEla uchwalq nr YIl52lI1 w sprawie r,vprowadzenia

zmian w uchwale dotyczqcej zasad i warunk6w wylapywania bezdomnych zwtetz4l.

nastQpLri qc4 ilo6ci4 glos6w:
Z a - 1 9
Przeciu' - 0
Wstrzymalo siq - 0
/Uclrwala nr YIl52lll w zalqczeniu do protokolu/.

Ad .  19 .
Nie zgloszono uwag do Sprawozdania z wykonania grninnego progralnlr profilaktyki

i rozwi4zywania problem6w alkoholowych oraz przeciwdzialania narkomanii na rok 201 0.

Ad .20 .
Nie zgloszono uwag do Sprawozdania z realizac.ii programu wsp6tpracy gminy

z organizacj atni pozarz4dowymi oraz innymi podmiotami prowadz4cymi dzialah-roSc pozytku

publicznego na rok 2010.

A d . 2 1 .
Roclna .Janina Szreniawa yv imieniu mieszkeilc6v, ulicy Krasiitskiego prosi o v'yslattie sluzb v' celu

spratvclzenia zusypyrv(tnego placu i rzeczki przy tei ttlicy

Burmistrz Marcin Piszczek odpowiedzial.2e sprawa zostanie przekazana do realizacji.



Rcrtlna.lunina Szreniawa, odnoinie parkingu przy L/rzqdzie Mie.iskin pov,ieclziala, =t'pt':yie:l:ttiL1

scrnoch.clani practnvnicy Urzqdu Skarbowego, zostawiajq na porkingu santochody i iadtl do Illoszczrttt')'|

sctnrochocly:o.itctw,iu r6wnie2 mlodziez przyje|diajcpa do szkoly. Soltysi przy.iezd:ajqv'placit podutek inie ntoitl

gr)zie zttpark(Nat. Zostawiujq samoch6d w mieScie, a z got6wkc1 idcl do Urz,qdtt. Radna ;trctsi o zaiqcie siq tc1

sprar.'(1.

Burmistrz llarcin Piszczek przypomnial, 2e w budzecie iest przewidziana kwota

naaclarptacjq pomieszczen r parking i juz wiadomo, ze bqdzie za mala. Najni2sza oferta

na adaptacjq pomieszczef, opiewa na ponad 200 000 zl - trzeba bgdzie wr6ci6 do tego.

Sprawa organizacji mieisc parkingowych bEdzie rozpatrywana po wykonaniu parkingu. Przy
po*ynr rozl<Iadzie miejsc parkingowych mozna bqdzie wydzielii miejsca dla interesant6ll'

iso l tys6w.

Rutln.\' Aclunt Cza.jor v, intieniu mieszkartc6w ulicy Piitczttwskie.i i Kieleckiei prosi o tr.statricnic ktt:1';

n(t tt'L'h tlrrich ulicach nie nta w og6le koszy na imieci.

Ilrrrnristrz Marcin Piszczek poinformowal. Ze na terenie miastaiest 130 koszy. z czego 50
- na terenie park6w. Wypr62nieri koszy w skali roku jest okolo 25 000 natomiast koszt

oprcl2niania koszy to blisko 100 000 zl w skali roku. Tak naprawdE. to w koszach nie zawsze

s4 Smieci wyrzucane przez przechodni6w, ale bardzo czqsto Smieci komunalne wyrzucane

w workach. Czy tych koszy musi byi bardzo dulahczba? Trzeba dbai o estetykE miasta, ale

przede wszystkim trzeba edukowad, bo takie podrzucanie Smieci wywoluje pytania o sens

irstawiania koszy. Na pewno trzeba je wymieniai tam, gdzie s4 zniszczone. ale co do

ustawiania nowych Burmistrz zastanowi sig.

Rtrtlnt, Rgber-t Kruk przypomnial, ,e 26 lutego minql termin skladania wnioskrjv' o tttl'lizaciq eternitu. Prac'e

:ttc:.1,11s11i1 siq tlopiero teraz. Radny pyta, Cze jest szqnsa na skladanie v'niosk6u' jeszcze Y" t)'nt rrtkt.

Naczelnik Wydzialu Rolnictwa i Gospodarki Gruntami Wojciech Abramowicz

potwierdzil. ze nab6r wniosk6w jest zakohczony" Szacuje, 2e kwota 50000 bqdzie

wystarczaj4ca. ale ze wzglqd6w ostroznoSciowych nie jest prowadzony nab6r kolejnych

u,nioskou,. 1lmowa z wykonawc4 nie pozwala na przekroczenie Srodkon' zapewnionych

w budzecie.
Burmistrz Marcin Piszczek dodal, ze jest to pierwszy rok naboru wniosk6w i bqdzie

on kontynuowany w kolejnych latach.

Rurlnl, Rlbgvt Kruk prosi o odnowienie lawek na rynku.

Bunnistrz Marcin Piszczek powiedzial ,2e zoslanie to zgloszone do realizacii.

Rurlnl,Atlum Czujor poinforrnowctl,,e na odcinku osieclla lVttrav,iec Il 1e.st burdztt duzo.(ntiet'i no toruclt

k o I e i k i t qs krt t tt r ow e.i.

Burmistrz Marcin Piszczek powiedzial, ze sprawa zostanie zgloszona do Spolki Ciuchcia

Ekspres-Ponidzie. Tam Smieci trafiaj4 przede wszystkim z dom6w jednorodzinnych lub

od os6b korzystaj4cych w czwartki z targowicy.

Ratln,Aclunt C:a.jor v, irnieniu rnieszkahcriw prosi o wyko,szenie i vt1;ciqcie zorolli oro. pospr:qtanie pltrctt

prz1,trl. ll4ies:ka I przyleglego do budynku komunalnego przy ul. Przl,pkov,skiego 68.

Naczelnik Wydzialu Rolnictwa i Gospodarki Gruntami Wojciech Abramowicz

powiedzial, ze Smieci z tego placu zoslaly uprzqtniEte, natomiast zostala ieszcze sprawa

ewentualnego wycinania drzew. Przeglqd zostanie dokonany w przyszlyn tygodniu

i zapadnie decyzja w tej sPrawie.

Raclnl,Rgber-t Kruk zapytal,  czy zostala zalahuiona spravta udzialov'gminy v'Euroubtt j t t i , t ,  L' :) 'Sttt inLt

otl:t'.skula pienitlclze, a.je.ili nie, to dlaczego. Czy jest szansa na odzyskanie tych pieniqdzv''.)

l 0



Naczelnik Wydzialu Rolnictwa i Gospodarki Gruntami Wojciech Abramowicz wyjaSnil,

ze Gmina JEdrzejow umowe z formq Duda Bis sprzedala udzialy. Sp6lka ta jest w upadloSci

w zwiqzku z czym gmina czeka na zaspokojenie swoich wierzytelnoSci w drodze

postQpowania upadloSciowego.

Rttt/ry, 14'uc.lrtr kqtlt'tt 1t.vta, jakie merytoryczne ktyteria obov,iqzyv'aly przy ro:strzvganiu ofert do\'crrrr'r'r,

tlzitrlttlno.!t,i klubr)y, sportowych, przede wszystkint v, zakresie kultury./i21,g7n..1 i spnt'lu v rutttuch zatlaniu

.,popularv:uc.jct pilki nctznej". Czy tv tynt rozstrzygniqciu obowiqzuie system zglaszania utlag, hrul! othtolttit'.'

(.:.t,regttlamin mtht,i coi na ten lemat, a ieili nie, to czyiest taka ntoiliyvoit?

Btrrmistrz Marcin Piszczek wyja6nil, 2e przy wyborze ofeft brane byly pod uwagQ

nastEpujqce krYteria:
'/ 

zgodnoSc proiektu z zadanrami statutowymi organizacji;
/ wartogc merytoryczna projektu, nowatorstwo metod dzialania, udzial wolontariuszy

u, obsludze zadania. planowany wklad rzeczowy wnioskodawcy ;
r mo2liwoSci organrzacyjne w szczeg6lnoSci posiadane przez of'erenta zasoby

materialne, kadrowe I rzeczowe oraz kwalifikacje os6b przy udziale kt6rych zadanie

bqdzie realizowane;
/ wiarygodnoS6 oferenta oceniona na podstawie rzetelnoSci, terminowoSci i sposobu

uykonania r rozltczenia zleconych zadah publicznych w latach poprzednich:

/ ocena przedstawionych kalkulacji koszt6w realizacii zadania. r,','-vsoko3ci wkladu

wlasnego of-erenta, oraz plocentowego udzial6w kosztow osobowych;
'/ liczbabeneficjent6w koncowych uczestniczqcych w realizowaniu zadania.

Burnristrz dodal, Zekaady projekt ma karlg oceny zadania oraz odczytal kryteria puuktowane:

/ merytorvczna warloSi oferty 0 - 30 punkt6w;
'r moZliwoS6 realizacji zadaniaprzezpodmiot przedstawiaj4cy oferlq 0 - 20 punkt6w;

r ocena przedstawionej kalkulacji kosztow 0 - 30 punkt6w;

Sprawdzana r6wniez jest zgodnoSd oferty z ogloszeniem o konkursie. Tryb odwolari nie
jcst przewidziany.

Ratlnl, l4rog\av, Kgclra powiedzial, ie po raz pierwszy 1lt t);fi roku przy skladaniu o/brl obou'it1z1:wal

ntinirrttttrr 30-;trscentotry uclzial wlasny klub|w sportowych. Il poprzednich latach 4'lo 10 30'% Rudny p1'tu,

: L,zego tr,1'niku ta :miana i jaki ma cel. Znalezienie ftzydziestoprocenlowego ttdzialtr v'l(t.\ncgo, tttuJqc no

,,u,r,rl.n.:e klub,v zol';otr:itgane byly zlozyt oiwiadczenia,2e nie prowadzc|tlzialqlnoSci gospotlurczej' dale 4'11171

m tr I ivo! c pct:t',s ka n iu s p ons or6w.

Bnrmistrz Marcin Prszczek powiedziat o ze w obecnej chwili 90 % programow, kt6re

f unkcjonuj4 na rynku, opr6cz programu Kapital Ludzki przewiduje wklad wlasny

uczestnik6w. Wskazanie konkretnie wysokoSci udzialu wlasnego z jednej strony mialo

na celu zmobilizowanie organizacji do poszukiwania innych, pozabud2etowych 2rodel

finansowania. Wszystkie kluby stanqly na wysokoSci zadania - w iednym wypadku byla

kwestia dostosowania pewnych zmian w ofercie. Z drugie.i strony przy reahzacii zadan

pubf icznych poprzez przekazanie ich organizacjom pozarzqdowym ide4.iest" aby zlot6wka

wydawana z budzetu generowala kolejn4 zlot6wkq ze strony organizacji pozarz4dowej -

oczywiScie niekoniecznie got6wkowe.

Ratlny Wuclav; Kqdra pyta, kiedy wykonawca rozpocznie prace na boisku treningowyn u' Piaskoch.

Btrrmistrz Marcin Piszczek odpowiedzial, 2e prace rczpocznE siQ dziS lub jutro

z oczyq,istego powodu - aury. Grunt obsycha;jak bEda rnozliwoSci - rozpocznq siq prace.

l 1



Ad.22.
Dyrektor Osrodka Pomocy Spolecznej w Jqdrzejowie Pani Gra2yna Chabior zaprosila

zebranyclr na spotkanie do OPS na czwartek na godz. 9".
Przervodnicz4cy Rady Miejskiej Pawel Blaszkiewicz poinformowal. ze Pani Karolina

jarosz zlot.tla rczr gnacjq z czlonkostwa w Komisji Rolnictwa i Integracji z Uni4 Europejsk4.
Po pocljEciu przez, Radq uchwaly w sprawie przyjEcia rezygnacji, ta Komisja bEdzie
pracowai w skladzie czteroosobowym. W zwi4zku z potvylszym Przewodniczqcy poprosil

o skladanie pisemnych deklaracji do pracy w tej Komisji. Przewodniczqcy przypomnial

r6wniez, Ze 30 kwietnia uplywa tennin skladanie oSwiadczeri majEtkowych przez radnych.
Burmistrz Marcin Piszczek odczytal pismo Pana Mariana Glity w sprawie obnizenia

stawek podatku od Srodk6w transpotlowych /w zalqczenru do protokolui.

A d . 2 3 .
Przewodnicz4cy Rady Miejskiej Pawel Blaszkiewicz o godzinie 1220 zarnkn4l obrady

VI ses.ji Rady Miejskiej w.Tgdrzejowie.':dh::,.,
j

Przeti,or;Iniczqcy
I

Rady M ie i sJ<,Qc I w Jqdr:c.j otr i a'  '  4 " i, , i !
mgt' P atv rll lBl as z ki evr it' z
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